
Zápis z 25. členské schůze RC Havířov konané dne 23, Června 2O2!

Jednání členské schůze (dále jen ČS) uvedl z pověření výkonného_výboru RC Havířov (dále
jen RCH) předseda klubl tng, nadomír Kloda. Přivítal účastníky ČS a předloŽil návrh, aby
áalší jednání vedl řídící VČŠ, na kterého je navržen sekretář Karel Gaman a nechal o

návrhu hlasovat. Htasování: pro 30 hlasů, proti O, abstence 1

Řioicr schůze sekretář klubu Karel Gaman pak vyzval přítomné, aby se vYjádřili
k předloženému jednacímu a volebnímu řádu, Jelikož nebyly vzn_eseny iádné přiPomínkY,
nechal o materiáÍech hlasovat Hlasování: pro 31 hlasŮ, proti O, abstence O

oále řídící čS předložil zúčastněným program ČS a vyzval je k podání připomínek a
případných návrhŮ na doplnění nebo změny programu.

Proqram:

1. Zahájení a volba řídícího schŮze,
2. Schválení jednacího řádu, programu ČS, volba pracovního předsednictva

a komisí
3. Zprávy o činnosti a hospodaření, revizní zpráva
4. Přestávka
5. Zpráva mandátové komise
6. volba delegátŮ na VH Čsnu a os Čus
7. Návrh plánu činnosti na rok 202L - komentář,

Návrh rozpočtu na rok 202t - komentář,
B, Diskuse ke zprávám a návrhu rozpočtu
g. Návrh na uŠnesení a diskuse k návrhu na usnesení - hlasování o Přijetí

usnesení
10. Závér

K předloženému programu ČS nebyly vzneseny žádné připomínky, proto řídící schŮze

vyival přítomné k hlaŠování Hlasování: pro 31 hlasŮ, proti O, abstence O

Řioici čs pat< seznámil přítomné s návrhem W RC na složení pracovního předsednictva a

pracovních komisí ruČs a vyzval přítomné, aby hlasovali o návrzích en bloc

pracovní předsednictvo: Ing. Radomír Kloda, Pavel Indrák, Patrik Kovács, Karel
Gaman,

Hlasování pro 3O hIasů, proti 1, abstence O

Mandátová komise: Ladislav Kozubík, Natalie Parchanská , Klára Kokindová
Hlasování pro 31 hIasů, proti O, abstence O

VoIební komise: řídící NČS navrhl., aby se volební komise nevolila a volba
delegátŮ _na VH Čsnu a VH oS ČUS Karviná byla svěřena
řídícímu cs

Htasování pro 3t hIasŮ, proti O, abstence O

před volbou návrhové komise se dostavil Lumír cihlář a řídící schůze vyzval mandátovou
t<omisi o přepočítání nadpoloviční a třípětinové většiny pro hlasovánÍ. Předseda mandátové
komise po přepočtu sdělil, že_ nadpoloviční většina potřebná pro rozhodnutí a volbu
představuje iz rrtasŮ. ŘiOici schŮze pak pokračoval ve volbě orgánů CS

Návrhová komise: Ing. Aleš Kloda, Ing. LukáŠ MacháČek, Ing. Ondřej Kloda

Htasování pro 32 hlasŮ, proti O, abstence O

Ověřovatel zápisu: Vlastimil Tržický
Hlasování pro 32 hlasŮ, proti O, abstence O
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Zprávy o činnosti a hospodaření
po zvolení pracovního předsednictva, řídícího jednání a pracovních komisí byly předloŽeny
zprávy o činnosti.

Zprávu o činnosti spolku za rok 2O2O, plnění plánu činnosti a zprávu o plnění usnesení 25,
členské schŮze z roku 2O2O přednesl prezident klubu Ing. Radomír Kloda.

Zprávu sportovního úseku o rozvoji, sportovní činnosti a výkonnosti druŽstev za rok 2O2O
přednesl sportovní ředitel klubu Patrik Kovács.

Zprávu o hospodařeni za rok2O2O přednesl ekonom klubu Pavel Indrák.

Zprávu o kontrole hospodaření za rok 2020, vedení úČetnictvÍ, vedení pokladny RC g

provedení inventarizace majetku přednesl revizor Ing. AleŠ Kloda, který ve své zprávě také.

konstatoval, že shledal jedinou závadu, a to nerespektování v nerespektování povinností
podle článku VL odstavcŮ 5.1 a _5.3, zejmé^na v placení Členskou schŮzí a Ceskou
ragbyovou unií stanovených příspěvkŮ a poplatkŮ, neomluvené neúčasti na výroČní Členské
schŮzi spolku a nedostatečné sportovní přípravě.

Zpráva ma ndátové komise
předseda mandátové komise Ladislav Kozubík pak přednesl zprávu o ÚČasti a usnáŠení
schopnosti ČS:
v prŮoěhu jednání se dostavil jeden člen, čímž se zvýšil počet přítomných na z 37 na 32
členů z S2'pozvaných, což je 6i,5 procent. Bez omluvy se nedostavilo 13 ČlenŮ a řádně se
omluvilo 7 členŮ. K přijeti rozhodnutí prostou většinou je třeba 17 hlasŮ, pro přijetí
rozhodnutí třípětinovou většinou je potřeba 19 hlasŮ. Předseda mandátové komise
doporučil přijeií prohlášení o usnášeníschopnosti členské schŮze.

předsedající pak vyzval přítomné, aby ke zprávé vznesli připomínky, pokud nějaké majÍ, a
nechal hlasovat o přijetí zprávy a usnášeníschopnosti.
Zpráva mandátové komise byla přijata 32 hlasy a jednání prohláŠeno
usnášeníschopným.

Votba delegátů na vH Čsnu a os Čus Karviná
Volba delegátů na valnou hromadu CSRU 2O2Ll
Volba proběhla en bloc
Delegáti: Ing. Radomír Kloda, Patrik Kovács, Pavel Indrák
Hlasování pro 32 hIasů, proti O, abstence O

Volba náhradníka - rozhodnuto, že nebude volen
Hlasování pro 32 hIasů, proti O, abstence O

Volba delegáta na valnou hromadu OS ČUS Xarvinál
Volba proběhla en bloc
Delegát: Pavel Indrák
Náhradník: Ing. Radomír Kloda
Hlasování pro 32 hlasŮ, proti O, abstence O

Návrhy
Návrh plánu činnosti na rok 2O2L byl předložen v písemné formě předem, a protoŽe
předsednictvu nebyly doručeny žádné připomínky nebo další návrhy, nebyly materiály Čteny
ani komentovány.
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Návrh rozpočtu na rok 2021 byl rovněž předložen_ písemně předem a ekonorn klubu

Pavel Indrák návrh okomentoval a prostředhictvím řídícího jednání vyzval k okamŽitým

iái*g;l"r rá zprávě o hospodaYení za rok 2O2O tak k návrhu rozPoČtu na rok 202I-

Jelikož žádné dotazy nebyly vzneseny, ohlásil řídící schŮze dalŠÍ bod programu, a to diskusi,

Diskuse
Diskuse byla rozdělena na dvě části:
1) část informativní
zj oist<usi ke zprávám a návrhům a diskusi na obecná témata

1) informativní část:

R. Klodal

P. Kovács:

P. Indrák:

K. Gamanl

P. Indrák:
P. Kovács:
K. Gaman:

P. Kovács:

P, Kovács:

informoval o iniciativě výkonného výboru
družstva veteránŮ. Y záYí by mělo být
Myslowice mj, jako akce k 55. výročí
medailistŮ z minulých let.

klubu směřující k obnovení činnosti
uspořádáno utkání s^ Hegemonem

klubu a setkání mužŮ bronzových

informoval o možnosti ustavení mládežnické akademie při RC a podmínkách,

za kterých je moŽno akademii ustavit.
)áůiu.Ál, 2e zyízení akademie může přinést i finanční bendit pro klub -
finance na trenéry a hráče.
upozornil, že financování klubu z dotací závisí také na tvorbě vlastních zdrojů

financováni, preoevli, , JřŠňc"r<ů rrenů, v klubu je kategorie členů-mužů,
lterá už dluži na příspěvcich iisíce korun a k placení je nepřimělo ani právně

závazné uznání dluhu s dohodou o splátkách.
vysvětlil systém přidělování dotací o_d NsA na člena podle věku.
vyzval k piatbám licenčních poplatkŮ.
- vznesl dotaz na sportovniho řudit"le, zda trenéři vědí o výukových videích,

která klub dostává elektronickou poštou,
- upozornil na nutnost vyřídit si včas lékařské prohlídky,
- ;;;il prv_ní nominaci do národního týmu po mnoha letech - do družstva

juniorek Čn ura bylazaYazena Hanka Hubincová,
upózornil, že od ,rpnu budou tréninky hráčů UlB/U19 společné s týmem
."zt v lterky, stiedy a pátky. pokud budou s Mariánskými Horami

Jo.iuu"Ň spóiečné tiénint<y kadetů a juniorů ve čtvrtek, odpadne těmto

kategoriím páteční trénink s muži.

2) Diskuse ke zprávám a návrhům a diskusi na obecná témata:

P. Indrák: uvedl, jaké akce výkonný výbor klubu připravuje k malé_oslavě 55. Výročí
klubu. tutirno jiné to bude utkání s Hegemonem Myslowice (PL)

P. Kovács: navrhnul k 5Š, výročí zhotovení suvenýrových trik a čepic,

K, Gaman: namíti,-'že k 50. výročí byla zhotovena trička a polokoŠile a dodnes zŮstala

celá klpa triček a pototbšil jako neprodejný materiál, protoŽe Členové si
v podstatě nic nekoupili.
oále výzval všechný k rozhlédnutí, kolik přítomných má .na sobě klubovou

roširi Áeuó triko, ťř"nuž" výstrojní směrnice ukládá, aby při Podobných
příležitostech, jako je výroční'čtenirá schŮze, měli Členové na sobě k|ubové

oblečení.
]- 

"ňpi"r"il 
na dodržování výstrojní směrnice, např. při nastávající účasti na

MCR 7's v Praze,
kroužek ragby pro U6,
žákŮ UB, uro'prea utkáním mužŮ s Hegemonem

Myslovice.
ol. Kubala: vyzvaI přítomné, aby se zapojili do trenérského kádru a hlásili se na Ško|ení a

pátozil iportovnimu řediteli oiázku, kdy budou nejbližŠÍ ŠkolenÍ.

- pochválil cvičení školek a
V. Tržický: navrhl předzápas mladších
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Řroici schůze pak s ohledem na pokročilou dobu a absenci dalších PřihláŠek, diskusi ukonČil

a vyzval předsedu návrhové komise Ing. Aleše Klodu, aby přednesl návrh na usnesení
i tiÁ, že není třeba návrh usnesení přednášet, neboť všichni ÚČastníci jednání TĚ|i
prii"iitŇ se s návrhem seznámit přeáem, ale aby přednesl jen návrhy na doPlnění
usnesení,

Návrh usnesení
předseda návrhové komise Ing. Aleš Kloda pak oznámil, Že návrhová komise návrh nijak
nedoplňovala s výjimkou jména náhradníka delegáta na VH OS CUS Karviná.
Usnesení je v příloze zápisu.

Závér valné hromady
předseda pak poděkovat §řítomným za účast a aktivní přístup k jednání a prohlásil, Že

záleží na všech členech klubu, zda se klub bude úspěšně rozvíjet.

Zapsal: Karel Gaman, sekretář RCH
Havířov 2. července 2027

Ověřovatel zápisu Vlastimil Tržický předseda RC Ing, Radomír Kloda
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podpis předsedy



Usnesení čtenské schůze RC HavířOy, u.§.

konané dne 23. června ?02! v hale §lávie v Haviřově-Městě

tjsnesení č.1 - k předncseným zprávám
Č§ schvaluje
1. Zprávu o činnosti RC Havířov za rok2}2a
2" Z,právu spcrt*vníh* ředitele za rok?íJ2a
Přijato hla*y pro, proti 

u 
hlasů, absttnce* hlas

Přijato hlasy pro, proti * hlasů, ahstence hlas

*t{J#
Llsnesení č.3 - ke zprávě revizora
čs bere na vědomi zptávu revieora o revizi účetnich dakladů za rok 20?0

tů na valné
S bere na vědomí vr:lbrr

1. delegátů na vainou hromadu ČSPt-t. a to Ing. Radomíra Klody, Patrika Kovács*, Pavla

Indraka a náhradníka ={.
iako delesáta na valncu hromadu okresníha sdruženi Ču§ ka*,iná a

ko-.i -,."i-l,rr,. V Ua**

L]sncseoí č.5 - k získárri k&n(lidáta na funkci reťgrenta pro mládež a roz!,oi
s rodiči s úkolem

ziskat vhodného kandidáta pro funkci reťerenta pro mládež a rozvoj,
Přijato hlasy pro, proti .^trlasŮ, abstence ," hlas" "'st t} ť)
Lisnesení č,6 - k návrhu plánu činnosti na rok 202l
ČS schvalrrje plán činrrosti Rť Havířov na rok 202 i,

L,snesení č.9 - k údržbě hřiště ragbv
Č§ ukládá výkonnému r,ryboru zpíacovat podněty pro údržbu a úpravy hřišlč. připadně v3'užit

připorníaek/požadavkťr z diskrrse na ČS a předat je cficiální cestot"l vlastníkovi hřišlě §§RZ
Havířor íIf
Přijato hlas_v prť,"proti ý hlasů, abstence $ t t*s

Podpisy členů návrhové komise

Jméno a příjmení

[ng. Aleš Kloda

Ing. Lukáš Macháček

tng. Onclřej Kloda

2, Pavla Indráka
nálrradnika ...

jrnpspní č-2 - k nřcrlncstné zprávě o hšllrlElll §.Á - 
^ 

lrí §ult§§Cll§ Lu, af $ v ltuJlrvql

§ sehvaluj e zpra,,-tl o hospodaře ni za rck 202a

Přijato blasy pro, proti * hlasů, abstenee *. hlas- -'{ry- Ů |r-\J{
resení č.7 - k rdáňočtu RC Har,ířot z.s. na
schvalrrje rozpočet RC Havířov na rck 2021

Přijato${hl*s"v pro, proti S hlasů, abstence $hlas

§Il§§§lll §.o * §§ §lalllvv§lll vť§G rarr:l'vv§Ju lrl }rýÝÝ§u
S potv"rzuje sazebník přispěvků a poplatků na rok ?021,

ád_


